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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lena Micko (S)

2019/20:755 Länsstyrelsernas myndighetsutövning

I en rapport (Länsgranskning 2019) från Näringslivets Regelnämnd (NNR) 
uppmärksammas vi på att länsstyrelserna inte tillämpar lagstiftningen på ett 
likvärdigt sätt. Precis som likvärdiga bedömningar kommuner emellan är det 
minst lika viktigt att länsstyrelserna tillämpar dessa likvärdigt. Inte minst med 
tanke på att de förutom att själva bedriva tillsyn också är närmaste instans som 
man kan överklaga kommunala beslut till. 

Att inte ha en likvärdig tillämpning av våra lagar skapar stora merkostnader för 
många verksamheter, både privata och offentliga. 

Min fråga till statsrådet Lena Micko är därför:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkerställa att myndighetsutövningen blir 
likvärdig bland landets länsstyrelser?

………………………………………

Lars Püss (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-16
Besvaras senast
2020-01-22 kl. 12.00


